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Deltagare: 

Mats Nilsson, Ordförande 

Elisabeth Åhlen 

Karina Lindh 

Gerd Undén 

Klas Lutteman 

Frånvarande:  

Jörgen Eskilsson 

Ulf Bäckman 

Styrelsemöte 2019-12-05 

1. Mats öppnade mötet och hälsade välkomna. 

 

2. Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 

 

3. Ekonomi 

I dagsläget har vi 51 825: -. 

 

4. Skrivelser/rapporter 

Bridgeförbundet har en ledig tjänst ute. 

 

5. Rapport från tävlingskommittén 

Tävlingskommittén hade möte 2019-12-02. Den föreslog att vi skulle ha en 

skicktävling den 19 dec. med pris både med och utan handikapp. En 

mellandagsbarometer den 29 dec. Samt en simultantävling den 3 feb. Styrelsen 

godtog samtliga förslag.  

På förslaget om att ha en tävling om KM par i vår kvarstår frågetecken om datum. Det 

beslutades att tävlingen skulle vara vid två tillfällen som skulle vara en måndag och 

en torsdag, ej nödvändigtvis under samma vecka. 

 

Vi kommer att fortsätta med måndagmixen även under våren. 

 

6. Rapport från utbildningskommittén 

Utbildningskommittén har haft möte. Klas berättade om det. 

Vi kom fram till att det är bäst att ha utbildningstillfällen en gång per månad. De ska 

handla om ett ämne per tillfälle. Klas inventerar vidare vilka ämnen som efterfrågas 

samt vem/vilka som kan hålla i utbildningarna.  

Ev. kan Kjell Karlsson ha utbildningstillfällen på lite högre nivå. 

Vi bör ha en nybörjarkurs varje höst. 

Vi behöver utbilda flerspeledare och brickläggare. Mats Nilsson ställer upp och visar 

hur datorn fungerar. Frågan är vilka som vill lära sig det? 

Det är bra om vi kan gå ut med ett program för vårens temautbildningar. Mycket 

arbete och planering återstår. 
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7. Vårfest 

Vi beslutade att vi ska ha en vårfest lördagen den 9/5. 

 

8. Årsmöte 

Årsmötes ska vara 2020-03-21 kl. 13:00. 

9. Lokalkommitté 

Gerd visade ritning över lokalen i handelshuset. Kontakt behöver tas så vi får se och 

mäta lokalen igen. Finns andra alternativ? 

Gerd Unden utsågs att arbeta kring frågan om ev. ny lokal. Vi föreslår att hon 

kontaktar Åke Johansson och att de två ev. utser en tredje medlem. Frågan om ny 

lokal hänskjuts till lokalkommittén. 

 

10. Övriga frågor. 

Elisabeth frågade vad som händer med tanken kring att ha en festkommitté. Vi 

beslutade att frågan får vila lite. Just nu har vi många nya kommittéer som arbetar 

för fullt. Om någon känner sig intresserad att arbeta för att vi ska få trevliga fester så 

är det bara att höra av sig till styrelsen. 

 

11. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är 2020-01-20 kl. 17:30. 

 

12. Mötet avslutades. 

 

 

 

 

__________________________________  _______________________________ 

Mats Nilsson, ordförande   Karina Lindh, sekreterare 


